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Böylece sanayicimiz, tüccarımız, üreticimiz ve 

dolayısıyla ülkemiz kazançlı çıkacaktır. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bundan 30-40 sene önce Tarsus Pazar yerinde yapılan 

alım satımın bugün çağa uygun olarak işlevini 

sürdürecek olan Borsa Elektronik Satış Salonumuz 

tüccarımızı, sanayicimizi ve üreticimizi bir araya 

getirerek bölgesel ve küresel ticarete de büyük ölçüde 

katlı sağlayacak bir donanımla yeni hasat sezonunda 

hizmete girecek. Dünya ekonomisinde söz sahibi 

ülkelerde, ticarete konu olan malların büyük 

çoğunluğu elektronik ortamda alınıp satılmaktadır. 

Gelişimin ve değişimin gerisinde kalmayan Borsamız 

geleceği planlama gayreti ile Bölgenin tarımsal 

kalkınmasında önemli rol oynacak bu hizmeti ile iyi ve 

kaliteli ürün yetiştiren üreticimizin değerinde ürününü 

satmasına olanak sağlayacaktır. İyi ve kaliteli ürün 

yetiştirmek demek ise daha yüksek verim almak 

demektir. Yüksek verim ise ithalatta dışa 

bağımlılığımızın azalması demektir. Üretici iyi para 

kazanacak demektir. Üretici peşin para ile malını 

satacak demektir. Yılda 4-5 milyon tondan fazla 

buğday ithalat ediyoruz. Bu para ülkemizde kalacak 

demektir. 

Satış salonumuz da, işleyiş açışından Türkiye de bir 

ilkte uygulanacaktır. Alıcının illa da satış salonuna 

gelmesi gerekmemektedir. Şehir dışında ise veya 

ofisinden de seans saatlerine kendisine verilecek şifre 

ile katılımcı olabilecek, mal alıp satabilecektir. 

Üreticimizin sayesinde biz bu işleyişi çalıştıracağız, 

geliştireceğiz. Borsamızın gerçekleştirdiği, ÇKA ile 

birlikte yürüttüğü 350 bin TL ’sına mal olan Elektronik 

Satış Sistemi ve satış salonumuz, satış işlemlerine 

güvenlik, hız ve standart getirerek, daha güvenilir, 

daha tarafsız ve daha rekabetçi ortamda anlık 

ürünlerin reel fiyattan alınıp satılmasına imkan 

verecek, böylece sanayicimiz, tüccarımız, üreticimiz ve 

dolayısıyla ülkemiz kazançlı çıkacaktır 

 



 
 

 

Borsamızın satış salonunu tanıtmak 

amacıyla düzenlediğimiz bir dizi 

üye ziyaretleri programımızda 

Başkanımız Murat Kaya ile birlikte 

Üyelerimizden ATILIM UN GIDA 

SAN.TİC.LTD.ŞTİ.  sahibi Mehmet 

Candn Bey’i, NEFİS UN FABRİKASI 

sahibi Süleyman Dalkılıç Bey’i, 

KARAÇOBANOĞLU GIDA NAKLİYE 

PETROL SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ. 

Sahipleri Yücel ve Nafiz 

Karaçobanoğlu Bey’i, SİZİN UN 

PAST.MALZ.PAZ.SAN.VE 

TİC.LTD.ŞTİ. sahibi Mehmet Orgun 

Bey’i ve  ALTINİŞ GIDA SAN. VE 

TİC.LTD.ŞTİ. Ahmet İşbilen Bey’i iş 

yerlerinde ziyaret ettik. 

Sıcak ve samimi bir ortamda 

gelişen ziyaretlerimizde çalışma 

alanımızda sektörlerinin sorunları 

ile yeni sezon buğday verimi, kalite 

ve değeri üzerine görüşmelerde 

bulunduğumuz ziyaretimizin ana 

teması satış salonumuzun 

yaratacağı katma değerin ve 

üreticiye sağlayacağı kazançlar 

üzerineydi. 

Başkan Murat Kaya ziyaretlerde un 

imalatı yapan ve ziyaretlerimizi 

gerçekleştirdiğimiz üyelerimize 

“Yöremizde yaklaşık 120-130 bin 

ton civarında gerçekleşmesini 

tahmin ettiğimiz buğday üretiminin 

üreticinin daha yüksek bir fiyata 

satmak amacıyla Tarsus ve yakın 

çevre il ve ilçelerinde alıcıları 

borsamız satış salonuna toplayarak 

hangi kalitedeki malı hangi fiyata 

alabileceğini göstermek ve hasat 

dönemi içinde borsamız ile 

bölgemizin buğdaya dayalı 

sektörünün kalbinin Tarsus’ta  

atmasını sağlamayı 

amaçlamaktayız. Fiyat oluşumunun 

daha sağlıklı bir ortamda 

gerçekleşmesi, üreticinin, tüccarın 

ve sanayicinin dolayısıyla Ülkemizin 

kazanması için satış salonumuz 

aracılığı ile ortak bir kural ve satış 

platformu oluşturma imkanı 

sağlamış olacağız. Satış salonunda 

yapılan alım satımlar ile buğdayda 

kalite faktörü ön plana çıkacak, 

alıcıyı ve satıcıyı koruyacak denge 

unsurları oluşacak ve daha düzenli 

bir ticaret yapılacak. ” diye 

konuştu. 

 

Başkan Murat Kaya ve ziyaretinde bulunduğumuz 

üyelerimizde fikir alışverişlerinde kalite ve verime 

yönelik olarak Tarsuslu çiftçi;  topraklarını doğru bir 

şekilde kullanması, para edecek, kaliteli ve yüksek verim 

sağlayacak doğru ve sertifikalı tohum çeşidi ekmesi, 

zamanında yapılan kontrol ve uygulamalarla hastalık ve 

haşere çoğalmasının önüne geçilmesi,  üreticimizin iyi 

tarım konusunda bilinçlenmesi sayesinde herkesin ve 

Ülkemizin kazanacağı konusuna da vurgu yaptılar
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Borsamız Elektronik Satış 

Salonunda ilk seans bugün ( 

Salı ) saat 10:30 da 2015 yılı 

üretimi Adana ’99 Buğday 

satışı tonu brüt 773 TL'den 

gerçekleşti. 

Henüz piyasalarda buğday 

fiyatlarının belirlenemediği, 

müdahale fiyatının TMO 

tarafından açıklanmadığı bu 

zamanda gerçekleşen satışa 

Tarsus’lu tüccar ve 

sanayicilerin ilgisi yoğundu. 

Borsamız Elektronik Satış 

Salonunda gerçekleşen ilk 

satışa alıcı olarak katılan 

Başkan Murat Kaya; 

“Güvenilir borsacılık anlayışı 

ile borsamız laboratuarında 

kalibrasyonu devamlı kontrol 

altında takip edilen 

cihazlarımızla yapılan 

analizler neticesinde 

elektronik ortamda satışa 

sunulan bu yılın üretimi 

buğdayın borsamız, 

üyelerimiz ve üreticilerimiz 

için hayırlı olmasını 

diliyorum. Her Salı günü saat 

10:30 ile 12:00 arasında satış 

hizmetine açık olan 

salonumuzda ürününü daha 

kıymetli satmak isteyen 

üretğici ve üyelerimizi 

bekliyoruz.” Dedi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

KOSGEB, İŞKUR ve Borsamız işbirliği içinde 2. düzenlenen Uygulamalı Girişimcilik Eğitim Kursunu tamamlayan 

girişimci adaylarına borsamızca katılım ve başarı belgesi verildi. 

Kursun bitmesinin ardından 

KOSGEB Uzmanı Selda Gezer, 

İŞKUR Müdürü Kürşat Dal ve 

Borsa Başkanımız Murat Kaya’nın 

katıldığı belge dağıtımında, 

KOSGEB Uzmanı Selda Gezer 

girişimci adaylarına KOSGEB 

yardım ve destekleri konusunda 

bilgilendirmede bulunarak 

girişimci adaylarının sorularını 

yanıtladı. 

Borsa Başkanımız Murat KAYA 

girişimci adaylarına yaptığı 

konuşmada “ Borsamız kamu 

görevinin dışında yaşadığımız 

kentin yaşam kalitesini arttırmak , 

insanlarına sosyal, kültürel, 

iletişim ve girişimcilik alanında 

katkı sağlamayı hedeflemektedir

. 

Bizde misyon ve vizyonumuzu bu hedefler doğrultusunda yeniledik. İnsana hizmeti Hak’ka hizmet addederek yola 

çıktık. Bu amaçla girişimci adaylarına yönelik bu kursları işbirliği sağladığımız kuruluşlarla yapmaya başladık ve daha 

da geliştirerek yenilikçi anlayışla devam edeceğiz. Yüzyıllar önce atalarımız girişimcilik ve İnovasyon konularında 

düşüncelerini bugün bizlere Dede Korkut Masalları ile aktarmıştır. Yapacağımız her işte güven ve dürüstlük en büyük 

sermayemizdir. Biz bu sermayeyi erdem edinerek bugün atalarımızın yüzyıllar öncesi girişimcilik ve İnovasyon 

tanımlarını yeniden yenileyerek yorumlamalıyız. Arkadaşlar; biz bu kursları neden talip olduk? Girişimcilik kursları 

maliyetli bir iş ve bu maliyeti azaltarak bu kursların devamlılığı için kendi bünyemizdeki personelimizi eğitmen olarak 

yetiştirdik. Sizlere sunduğumuz bu hizmet için katkılarını ve işbirliğini esirgemeyen İŞKUR Müdürümüze ve KOSGEB 

yetkililerimize teşekkür ederim. Sizlere kurmayı ve yapmayı düşündüğünüz hayal ettiğiniz işlerinizde başarılar 

dilerim.” Dedi. Ardından  kursa katılan girişimci adaylarına katılımcı başarı belgeleri dağıtımı yapıldı. 

 

 



 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Isparta Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet Adar , 

Meclis Başkanı Nuri Selçuk ve Genel Sekreter Ali Koyak 

Borsamıza, borsa hizmetlerimizi görmek ve teknik 

incelemelerde bulunmak üzere ziyarette bulundu.Borsamız 

Başkanı Murat Kaya tarafından ağırlanan heyet ile yapılan 

ikili görüşmelerde tarımın, narenciye, yaş sebze ve meyve 

ile gıda sektörü sorunları ve çözümleri konusunda politika 

geliştirilmesi hususlarında istişarede bulunulan ziyarette 

konuklarımıza elektronik satış salonumuz tanıtıldı. Isparta 

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet Adar 

ziyaretlerinin satış salonu bulunan borsalarda işleyişin nasıl 

olduğu ve bu borsaların hizmetleri konusunda teknik ve 

kıyaslama incelemelerinde bulunmak olduğunu ifade etti. 

Meclis Başkanı Nuri Selçuk ise “Yeni hizmet alanınız ve 

binanız borsacılık hizmetini fazlasıyla sunacak şekilde güzel 

olmuş. Hayırlı olsun.” Dedi
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Tarımsal üretimde iki bölgenin üretim ve ekim deseninin farklılar göstermesi yanında, karşılaşılan benzer sorunların 

konuşulduğu, fikir alışverişi içerisinde yapılan görüşmede konuşan Başkan Murat Kaya “Gıda, tarım ve hayvancılık alanında 

farklı tarla ve bahçe bitkileri ile tarımsal ürünlerin yetiştirilmesinde borsacılık hizmeti vermekteyiz. Ancak, Sorunlarımız aynı. 

Sorunlarımız ortak. Tarıma dayalı sanayilerimizin kurulmalarını destekleyecek ihtisas sanayi bölgesinin eksikliğini çekmekteydik. 

Tarsus ‘ta Gıda İhtisas OSB kurulması çalışmalarına başladık. Yeni hizmet alanımızda sunduğumuz soğuk hava depolama 

hizmetlerimiz ve hububat depolarımızla da ilçe ekonomisine canlılık ve hareketlilik kazandırmaktayız. Buğday sezonunun 

başlamasıyla satış salonumuzu da faaliyete geçirdik. Amacımız üreticimizin, tüccarımızın ürünlerini değerinde alınıp satılmasını 

sağlamak. Nihayetinde kaliteli ürünün yetiştirilmesini de satış salonumuz sayesinde teşvik etmiş olmaktayız. Satış salonumuz ile 

de örnek bir borsa olmayı hedefliyoruz. Tarsus güneyde önemli bir kavşaktır. Artık kabuğunu kırıyor. Büyük yatırımcıya 

ihtiyacımız var.” Diyerek ziyaretten duyduğu memnuniyetini dile getirdi. 



 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası 

Başkanı Murat Kaya, Meclis 

Üyelerimiz ve TOBB 

Delegelerimiz Refik Zaman, 

Mahmut Soysal ile Genel 

Sekreterimiz, Tarsus Emniyet 

Müdürlüğü görevine yeni 

başlayan Salim Çakan'ı 

makamında ziyaret etti. 

Emniyet Müdürümüze yeni 

görev yerinde başarılar 

dileyen ve hayırlı olsun 

dileklerinin ardından;Borsa 

olarak her zaman Emniyet 

Müdürlüğü ile iç içe 

çalıştıklarını, ortak bir çok 

proje yaptıklarını, karşılıklı 

anlayış ve diyalogla 

sorunların çözümü 

konusunda ortak akılda 

buluştuklarını ve kentin 

sorunlarına her zaman 

büyük bir duyarlılık 

gösterdiklerini belirten 

Başkan Murat KAYA, 

Tarsus’un insanlarının sıcak 

kanlı ve sevecen olduğunu, 

Tarsus’umuzun hayatın her 

alanında gelişmesi 

için,Tarsus’umuz için her 

zaman hizmetteyiz’’ şeklinde 

konuştu. 

Emniyet Müdürümüz Sayın 

Salim Çakan ise ziyaretten 

duyduğu memnuniyetini dile 

getirdi. 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gaziantep Ticaret Borsası, genel hizmet işleyişi, akreditasyon çalışmaları ve iyi uygulamaları hakkında kıyaslama çalışması 

amacıyla borsamızı ziyaret etti.Gaziantep Ticaret Borsası Genel Sekreter Yardımcısı Özgür Bayram ve beraberinde borsa 

personellerinin katıldığı ziyaret heyetine çalışmalarımız hakkında birebir soru cevap ve belge izleme, inceleme ve karşılaştırmalı 

örneklemeler yapılarak mukayeslendirme yapıldı. 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Yapılan ziyarette Tarsus Ticaret Borsasının genel hizmet işleyişi, akreditasyon çalışmaları hakkında sunum yapılarak, sistem 

hakkında bilgi verildi. Gaziantep Ticaret Borsası Genel Sekreter Yardımcısı Özgür Bayram ve ziyaret heyeti  verimli bir gün 

geçirdiklerini ve edindikleri bilgiler için teşekkürlerini ifade etti. Bu bilgi paylaşımı için yapılan ziyaretlerden hem memnuniyet 

duyduğumuzu, hemde onure olduğumuzu Gaziantep Ticaret Borsası ‘na ifade ettik.Her iki borsanın da bu çalışmaları 

destekleyen Yönetim Kurulu Başkanları Ahmet Tiryakioğlu ve Murat Kaya ile yönetim kurulu üyelerine teşekkür ederiz. 



 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geçen yıl yaşanan kuraklıktan 

dolayı buğdaydan istediği verimi 

alamayan üreticimiz bu yıl bol 

yağışlardan dolayı artan buğday 

rekoltesiyle yüzleri güldü. Buğday 

hasat ve  rekolte ölçümüne  

katıldığımız Tarsus İncirgediği 

mahallesinde ( kıraç mevki)   İlçe 

Gıda Tarım ve Hayvancılık 

Müdürümüz Hayri Erdoğan ve 

ekibinin kontrolünde, uzman ziraat 

mühendislerimizin yönetiminde 

ekimi gerçekleştirilen ve bakımı 

tamamlanarak hasada gelen 

sertifikalı buğday tohumunun 

kullanıldığı hasat yerinde alınan 

rekolte herkesi memnun etti.  

Uzman ekiplerce yönlendirilen 

üreticilerimizin doğru ve 

zamanında yapttğı haşere ve 

hastalık ilaçlaması, sertifikalı 

tohum kullanılması, uygun 

gübreleme tekniklerinin yapılması 

ve dane kaybının da önlenmesi için 

ehliyetli biçer döver operatörleri 

tarafından hasat yapılması sonrası 

yüksek verim alınan tarlamızda 

üreticimiz iklim koşullarının da iyi 

gitmesi ile beklenenin çok çok 

üzerinde bir rekolte almanın 

sevincini yaşadı. 

 

 

 

 

 

 



 
 

Borsamızda staj eğitimlerini tamamlayan Tarsus Kasım Ekenler Anadolu Teknik Meslek Lisesi öğrencilerinden Büro 

Yönetimi alanı Yönetici Asistanlığı dalında öğretim gören 

Aslı Okta ve Muhasebe ve Finansman alanı Bilgisayarlı 

Muhasebe dalında öğretim gören Ebru Kartal bizlerin 

yüzünü bir kez daha karnelerini Takdir Belgesi ile alarak 

güldürdü. Borsamız Meclis Üyesi Serdal Yücel okullarını 

başarı ile bitiren stajyer öğrencilerimize hayat boyu 

başarılar diledi. Kendilerine bu güzel başarılı hediyelerinden 

ötürü teşekkür ederiz. 

 

 

Pazar günü yapılan seçimlerde 

milletimiz hür iradesi ile seçimini 

yapmış, 4 partinin parlemantoya 

girmesini ve milletimizi 

temsil etmesini karar 

vermiştir. 

Türkiye sandıkta 

demokrasinin sesini 

duyurmuştur. 

Milletin iradesi her 

şeyin 

üzerindedir.Ancak, ne 

müteşebbisimizin, ne 

de iş dünyamız siyasi 

belirsizlikleri beklemeye 

ne gücü, ne de kuvveti 

vardır. 

2015 genel seçimleri 

sonrası 25.  dönemde Türkiye Büyük Millet Meclisi milletin vekili olarak  seçilen 

milletvekillerimizi tebrik eder, genel seçim sonuçlarının Ülkemize hayırlı olmasını 

dilerim

. 

 

 



 
 
 

Türk toplumunun güçlü aile yapısının 

korunması ve huzuru için hiçbir 

özveriden kaçınmayan, sevgisini her 

zaman hissettiren babalarımız, kendi 

mutluluğundan önce çocuklarının 

mutluluğunu düşünen değerli ve 

kıymetli insanlardır. Babalarımız, 

çocuklarının geleceğe umutla bakan, 

toplum ve millet sevgisini kazanmış, 

ailelerine ve ülkelerine faydalı birer 

birey olmaları için çocuklarını bir 

fidan yetiştirir gibi özenle büyüten 

koca, yıkılmaz çınarlarımızdır. Babalarımıza verilebilecek en büyük hediye bizlerin 

en iyi şekilde ülkemize , milletimize layık evlatlar olarak yetişmesidir. Başta şehit 

babaları olmak üzere, kıymetli babalarımızın Babalar Günü'nü saygı ve 

selamlarımla kutluyorum. 

 

 

 

Ramazan ayı; Hoşgörü, dayanışma, paylaşma ve kardeşlik duygularının 

her zamankinden daha yoğun yaşandığı birlik, beraberlik, iyilik gibi pek 

çok güzelliğin harmanlandığı, toplumu kaynaştıran, yardımlaşma 

ruhunu yaşatan önemli bir zaman dilimidir. Bu ay ISLAH-I NEFS ayıdır. 

Bu ayda rahmet ve bereket coşar. Bu duygu ve düşüncelerle tüm 

halkımızın, üyelerimizin ve tüm İslam âleminin Ramazan Ayı’nı hep bir 

arada, sevgi dolu ve huzurlu geçirmesi dileğiyle, sevgilerimi ve 

saygılarımı sunuyorum. 

 

 

 

Kısa bir süre önce 75.Yüzyıl 

Kültür Merkezi Resim 

Galerisi’nde gerçekleştirilen 

serginin ardından 

Başkanımız Murat Kaya'ya 

teşekkür ve nezaket ziyaretinde 

bulunan Tarsus Ressamlar Derneği 

Başkanı Hülya Atakan Başkanımıza 

"Sanata ve sanatçıya verdiği 

destekten" ötürü kendi çalışmasını 

hediye etti

. 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat KAYA, "Karekodlu çek uygulaması üyelerimizin lehine olacak. 15 Haziran’da kullanılmaya 

başlanan karekodlu çek uygulamasıyla piyasada karşılıksız ve sahte çek riskinin azalacağına inanıyoruz.” dedi. 

DÜNYADAKİ KULLANIMI BİR İLK 

Ticaret hayatında en büyük sıkıntıların başında karşılıksız çıkan çeklerin olduğunu söyleyen Başkan Murat Kaya , “Karşılıksız 

çıkan çeklerde hapis cezasının kaldırılması ile hiçbir cezai yaptırımın kalmadı. Bu noktada bir çok tacir ve sanayici ile 

üyelerimizin mağduriyeti bize aksetmekte ve çözüm istenmektedir. Dünyadaki kullanımı bir ilk olan Karekodlu Çek, tacirimizin, 

esnafımızı, sanayicimizi  daha çek defterini bankadan teslim alırken çek ödeme geçmişini ticaret yaptığı kişiler ile paylaşmaya 

hazır olduğunu gösteren bir çektir. 

Karekodlu Çekle birlikte piyasalarda karşılıksız çek mağduru olmasının önüne geçilebileceğine inanıyoruz. Çekle ödemelerin 

daha güvenli hale getirilmesi amacıyla Kredi Kayıt Bürosu tarafından Türkiye Bankalar Birliği (TBB) işbirliği ve Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği (TOBB) desteği ile geliştirilen “Karekodlu Çek” uygulamasının 15 Hazirandan itibaren kullanıma açılması ile 

yapılan alışverişleri, alım satımları daha güvenli hale getirerek ticareti kolaylaştıracaktır. Bu sistem sayesinde ticari hayat tüm 

taraflar için daha güvenli hale gelecektir. Ancak yetersiz kalan bir diğer konuda şu ki; Karekodlu Çek kullanımında çekin sahte 

ve  çalıntı  olması durumunun çeki  cep telefonundan  sorgulayan kişinin  cep  telefon  bilgisinin anlık olarak Emniyete  

bildirilmesi durumunda  sahte veya çalıntı  çeki  sorgulayan  kişi  anlık takibe alınarak yakalanması sağlanabilir. 

 

 



 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tarsus Ticaret Borsası ile Tarsus Ticaret ve Sanayi Odası’nın birlikte organize ettiği iftar yemeğine protokol üyeleri, 

oda ve dernek başkanları, her iki kurumun üyeleri ve çalışanları bir araya geldi. 

 

İftar yemeğine Kaymakam Hasan 

Göç, Garnizon Komutanı Yavuz 

Bulut, Belediye Başkan Yardımcısı 

Hüseyin Boro, Cumhuriyet 

Başsavcısı Mustafa Çelenk, 1. Ağır 

Ceza Mahkemesi Başkanı Ercan 

Kumhak, 2. Ağır Ceza Mahkemesi 

Başkanı Fatih Mehmet Aksoy, 

Mersin Üniversitesi Rektör 

Yardımcısı Prof. Dr. Ali Kaya, İlçe 

Gıda Tarım ve Hayvancılık 

Müdürü Hayri Erdoğan, oda ve 

dernek başkanları, Ticaret Borsası 

ve Tarsus TSO yönetimi, üyeleri 

katıldı. 

Ticaret Borsası Başkanı Murat 

Kaya, yemek sonrasında 

gazetecilere yaptığı 

açıklamasında, 11 ayın sultanı 

Ramazan ayının rahmet ayı 

olduğunu, bu mübarek ayda birlik 

ve beraberliğin, en önemlisi 

hoşgörünün zirveye çıktığını 

söyledi. 

Kardeşlik duygularının arttığı, 

insanların birbirlerine sarıldığı 

Ramazan ayının ülkemize ve 

Tarsus'umuza sağlık, mutluluk ve 

esenlik getirmesini Cenab-ı 

Allah'tan niyaz eden Başkan 

Murat Kaya, "Bolluğun, bereketin 

eksik olmadığı, birliğin, 

hoşgörünün arttığı bir Ramazan 

ayını daha birlikte yaşamanın 

mutluluğunu tüm halkımızla 

paylaşıyoruz. Ümidimiz, bu sevgi 

ve hoşgörünün sadece Ramazan 

ayında değil diğer tüm aylara da 

yansımasıdır. Ülkemizin ve 

milletimizin özellikle bugünlerde 

birlik ve beraberliğe ihtiyacı var. 

Bizlere verdiği tüm bu nimetler 

için, tüm bu rızıklar için Cenab-ı 

Allah'a şükürler ediyoruz" dedi. 

Tarsus Ticaret ve Sanayi Odası 

Başkanı H. Ruhi Koçak ise, her yıl 

geleneksel hale getirdikleri iftar 

yemeklerinde protokol ve 

üyeleriyle birlikte olmaktan dolayı 

mutlu olduklarını belirtti

. 

 



 
 

Borsamız Yönetim Kurulu toplantısı ardından 3'er 

aylık dönemlerde gerçekleştirilen Akreditasyon 

İzleme Komitemiz toplanarak Yıllık İş Planlarımız 

izlenerek değerlendirilmesi yapıldı. Stratejik Plan 

amaç, hedef ve faaliyetlerinin izlenmesisinin  

ardından Amaç ve Hedeflerin değerlendirilmesi 

bölümünde kalite hedeflerimiz içinde 8 inci sırada 

yer alan stratejik planımızın 3.1.3 maddesinde yer 

alan "Borsa Giriş Katına Tarım Müzesi Kurulması" 

konulu kalite hedefimizin "Borsa Giriş Katına 

Geçmişten Günümüze Resimlerle Tarsus Resim 

Galerisi Açılması" şeklinde yeniden revize edilmesi kararlaştırıldı. 

Hesapları İnceleme Komisyonu toplantımızın ardından 

Haziran Ayı Meclis toplantısına geçildi. Toplantımızda 

Yönetim Kurulumuzun şubat ayından bu yana çalışmasını 

yaptığı Tarsus Ticaret Borsası çalışma alanı içinde KOTASYON 

ÜRÜNÜ; Soya yağı, ayçiçeği ve tam yağlı soya küspesi ( full 

fat) işleme fire, zayiat, randıman oranlarının bilgisi verilerek 

Borsamız fire, zayiat, randıman oranlarına ek yapıldı. Ayrıca 

toplantıda Tarım Ürünlerine Yönelik Depo Ve Büro İnşaat 

İşleri Yapım İşi ile ilgili geçici kabul heyetinin raporu 

değerlendirilerek, sundurma için alınan teklifler incelendi. 

Başkan Murat Kaya’nın meclis toplantısında yaptığı konuşma; 

Sayın Meclis üyelerim 

* Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakan 

Yardımcımız Kutbettin Arzu’ya bölgemizde 

hasat sezonu başlayan buğdayın rekolte 

ve kalitesi üzerine üretici lehine 

alınmasında yarar olacağı düşüncelerimizi 

bildirdim. 

Sayın Kutbettin Arzu’ya bölgemizde 

başlayan buğday hasat sezonunda bu yıl 

hava koşullarının olumlu geçmiş 

olmasından ötürü geçen yıla nazaran % 

30-35 daha fazla buğday rekoltesi sağlanacağından 

bahsettim. Uluslararası piyasalarda buğdayda yaşanan fiyat 

dalgalanmalarından hareketle ve buğday ithalatının devam 

etmesinden spekülatif fiyat hareketleri üreticilerimizi 

olumsuz etkilediği, yerli malı  üretimi ile ulusal stok 

seviyesinin daha da güçlendirilmesi, hem de dünya 

piyasalarında yaşanan ve gelecek dönemde yaşanabilecek 

yeni dalgalanmalardan yurtiçi piyasaların korunması 

amacıyla hasadı devam eden ( şuan bitti) buğday 

üreticisinin kazanması amacıyla Toprak Mahsulleri Ofisinin 

erken müdahalesini piyasalar geciktirmeden yapması ve 

buğday fiyatlarını açıklamasını istedik

. 



 
 
 

*Biliyorsunuz ki; kısa bir süre önce 

ÇKA tarafından kabul edilen TDİ 

OSB’nin Tarsus’ta kurulması ile ilgili 

projemiz tamamlanarak raporunu 

ÇKA’na sunduk. Bu arada Tarsus 

Gıda Sanayicileri ve Yatırımcı İş 

Adamları Derneğini (TARYAD ) 

adresini borsamız göstererek kurduk 

ve faaliyete başladık. Başta 

Kaymakamımız olmak üzere 

Büyükşehir Belediye ve Tarsus 

Belediye Başkanlarımızda bu konuda 

ellerini taşın altına koydu. Geçen 

hafta Tarsus TSO’da yaptığımız 

toplantıda kurulması için 

çalışmalarına devan ettiğimiz Tarsus 

Gıda İhtisas OSB ‘de  İstiyorum ki, 

sizlerde yer alın. Yatırım yapın. OSB 

hepimiz için bulunmaz bir fırsat 

İnşallah değerlendirir ve katılımcı 

olursunuz. 

* Borsamızın satış salonunu 

tanıtmak amacıyla düzenlediğimiz 

bir dizi üye ziyaretleri 

programımızda genel sekreterimiz 

ile  Üyelerimizden ATILIM UN GIDA 

SAN.TİC.LTD.ŞTİ.  , NEFİS UN 

FABRİKASI, KARAÇOBANOĞLU GIDA 

NAKLİYE PETROL SAN. VE TİC. LTD. 

ŞTİ.’i, SİZİN UN 

PAST.MALZ.PAZ.SAN.VE 

TİC.LTD.ŞTİ.’i ve  ALTINİŞ GIDA SAN. 

VE TİC.LTD.ŞTİ.’i iş yerlerinde ziyaret 

ettik. Bu ziyaretlerimiz  çalışma 

alanımızda sektörlerinin sorunları ile 

yeni sezon buğday verimi, kalite ve 

değeri üzerine görüşmelerde 

bulunduk. Ziyaretimizin ana teması 

satış salonumuzun yaratacağı katma 

değerin ve üreticiye sağlayacağı 

kazançlar üzerineydi. Tarsus ve yakın 

çevre il ve ilçelerinde alıcıları 

borsamız satış salonuna toplayarak 

hangi kalitedeki malı hangi fiyata 

alabileceğini göstermek ve hasat 

dönemi içinde borsamız ile 

bölgemizin buğdaya dayalı 

sektörünün kalbinin Tarsus’ta  

atmasını sağlamayı 

amaçladığımızdan bahsettik. Fiyat 

oluşumunun daha sağlıklı bir 

ortamda gerçekleşmesi, üreticinin, 

tüccarın ve sanayicinin dolayısıyla 

Ülkemizin kazanması için satış 

salonumuz aracılığı ile ortak bir kural 

ve satış platformu oluşturma imkanı 

sağladığımızı, Tarsuslu çiftçinin;  

topraklarını doğru bir şekilde 

kullanması, para edecek, kaliteli ve 

yüksek verim sağlayacak doğru ve 

sertifikalı tohum çeşidi ekmesini, 

zamanında yapılan kontrol ve 

uygulamalarla hastalık ve haşere 

çoğalmasının önüne geçilmesini,  

üreticimizin iyi tarım konusunda 

bilinçlenmesini bu sayede herkesin 

ve Ülkemizin kazanacağı konusuna 

da istişarede bulunduk. Ayrıca 

satışların satıcının isteğine göre 10-

15 günlük ödemelerle 

yapılabileceğinin de altını çizdik. 

*Ramazan Gıda yardımı olarak 

Birliğimizden 40.000,0 TL’sı geldi. 

Acilen alıma çıktık ve paketlerimiz 

hemen hemen hazır. Yaklaşık 670 

adet gıda paketimize ek olarak 

Kemal ve Hakkı kardeşimiz bedelsiz 

un ve zeytin verdiler. Kendilerine 

teşekkür ederiz. 

Temmuz toplantımızın Bayramdan 

sonra olması nedeniyle şimdiden 

herkesin bayramını kutlar, esenlikler 

dilerim

. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

                                                                                                          


